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Zápis č. 2/2014 
 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 
ve středu dne 19.11.2014 v zasedací místnosti budovy A Městského úřadu Kostelec nad Orlicí. 

 
Přítomni: 16-  Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, 

Zakouřilová, Žid, Žižková 
 
Omluveni: 5 - Bartoš, Furdová, Lerch, Musil, Šeda 
Neomluven: 0 

 
(prezenční listina je součástí zápisu) 

 

 
ZASEDÁNÍ 

 
Zastupitelstva města Kostelce nad Orlicí zahájil starosta města František Kinský v 18:01 hodin, 
pozdravil všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva 
města a zasedání je tedy usnášeníschopné. Zasedání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo 
dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi: 
František Kinský  - starosta 
Ing. Tomáš Langr  - místostarosta 
Ing. Tomáš Kytlík  - místostarosta 
Mgr. Jaroslav Brandejs  - tajemník 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, 
               Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

Pracovní předsednictvo bylo schváleno. 

 

Zapisovatelkou byla jmenována paní Ivana Hrabinová. 
 

 

Ověřovateli zápisu byli jmenováni: 
Ing. Lenka Forchová 
Vilém Drahorád 
 

Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj,  
               Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni.  

 

Do návrhové komise byli jmenováni: 
Iva Jelínková                   - předsedkyně 
Ing. Luboš Mottl  - člen 
Josef Žid   - člen 
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Dotazy: žádné 
 
 
Pro: 15 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, Zakouřilová, Žid, 

Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 - Jelínková 

 

Návrhová komise byla schválena. 
 

 
p. Kinský: Upozorňuji přítomné, že dle jednacího řádu je z jednání pořizován zvukový záznam, který 
slouží pro vyhotovení zápisu a následně je umístěn spolu se zápisem na stránkách města. Z tohoto 
důvodu je nutné, aby zastupitelé mluvili postupně a do mikrofonu, aby byla zveřejňovaná zvuková 
nahrávka co nejkvalitnější. Zároveň budou při hlasování nahlas jmenováni zastupitelé jmény pro 
průkaznost a ověření hlasování.  
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj,  
               Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
p. Kinský: Oproti vyvěšenému programu navrhuji zařadit tři body. Jedná se o bod 2 – Smlouva o 
poskytnutí dotace z Královéhradeckého kraje – JSDH, dále bod 3 – Revolvingový úvěr – financování 
rozpočtu na rok 2015 a dále bod č. 4 - Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněným členům 
zastupitelstva města. 
 

Další návrhy: žádné 
 

 
Návrh programu zasedání: 

1. Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí 

2. Smlouva o poskytnutí dotace z Královéhradeckého kraje – JSDH  

3. Revolvingový úvěr – financování rozpočtu na rok 2015 

4. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněným členům zastupitelstva města 

 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, 

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
Program byl přijat. 

 

 

1. Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí (předloha a 
komentář JUDr. Jana Blezzardová) 

JUDr. Blezzardová: Předkládáme zastupitelstvu rozhodnutí o schválení smlouvy č. 14187094 o 
poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR v projektu „Systém pro separaci a svoz 
biologicky rozložitelných odpadů na území města Kostelec nad Orlicí“. Jedná se o dotaci na nákup 
svozového vozidla, čtyř kontejnerů a tažený štěpkovač. Tento nákup byl schválen radou města, jsou 
uzavřeny smlouvy tak, jak je běžný postup. Nejprve je nutné provést výběrové řízení, poté se uzavírají 
smlouvy na poskytnutí dotace. Před minulým jednáním zastupitelstva jsme obdrželi návrh smlouvy ze 
Státního fondu životního prostředí a je v podstatě na nás, jestli schválíme smlouvu a dotaci přijmeme 
nebo smlouvu neschválíme a dotaci odmítneme.    
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Dotazy:  
 
p. Krejsa: Mám potíž s tím, že si myslím, že tam jde o časový nesoulad. Kdy my budeme vědět 
definitivně, že ty peníze dostaneme. Až když odešleme, že zastupitelstvo souhlasí s přijetím dotace a 
mezi tím, že za týden bychom si měli odebrat zboží a zaplatit ho v nějaké lhůtě, třítýdenní. Rozumím 
tomu správně? 
 
JUDr. Blezzardová: Rozumíte tomu správně. Ten postup je zhruba od poloviny letošního roku, 
protože takový postup podle fondu zavedli. Je třeba nejprve vysoutěžit předmět podpory, proto oni 
v tom období také doporučují dávat do smlouvy ustanovení, že v případě, že dotaci nezískáme,  
můžeme odstoupit. Dotace nám byla schválena, v podstatě se jedná o naše formální přijetí, protože 
ministerstvo poskytne svou část na základě smlouvy a jinak to nejde. Oni chtějí mít smlouvy 
podepsané a poté teprve vystavují rozhodnutí o poskytnutí dotace a posílají nám smlouvu. To je jejich 
postup. Dříve to bylo tak, že se nejdřív požádalo o dotaci a ve chvíli, kdy dotace byla schválena, tak se 
teprve soutěžilo. Ale vzhledem k tomu, že měli značný počet schválených dotací, které se potom 
nerealizovaly, protože došlo k nějakým chybám nebo se nepodařilo v termínu vysoutěžit, tak zvolili 
tento postup opačný a až po vysoutěžení. 
 
p. Krejsa: To znamená, že se teoreticky může stát, že my jako zastupitelstvo schválíme přijetí dotace, 
odešleme na ministerstvo a za týden se převezme zboží a my se pak dozvíme, že ta dotace nám 
nebude poskytnuta. Nebo je to tak, že nám je schválena a bude nám poskytnuta v každém případě?  
 
JUDr. Blezzardová: Schválena. My jsme dostali návrhy smlouvy, takže už je jen ten akt našeho 
přijetí.  
 
RNDr. Kytlík: Mohu slova paní doktorky potvrdit. Skutečně na oficielních stránkách Operačního 
programu Životního prostředí, resp. poskytovatel, donátor té dotace, tzn. Státní fond životního 
prostředí dokáže poskytnout odkaz, kde je v rámci výzev, do které Město Kostelec nad Orlicí 
předkládalo svůj projektový záměr, tak je tam uvedena přesně částka alokovaná pro tento projekt a 
mohu potvrdit, že cca od poloviny letošního roku je změna systému poskytování dotačních prostředků. 
Tím, jak Česká republika neumí čerpat v tom současném problémovém období, resp. to období 
skončilo v roce 2013 a platí tam pravidlo N+2, tzn., že nejpozději všechny finanční prostředky 
alokované Evropskou unií pro operační program životního prostředí tak, aby ty finanční prostředky 
byly co nejefektivněji a nejrychleji profinancovány a bylo dodrženo to pravidlo N+2, tak je zvolen tento 
systém v poskytování dotací. Pokud nám projektový manažer potvrdí, že po formální stránce jsme 
všechno splnili, tak si tady troufnu odhadnout, že by nám ty finanční prostředky, které nám byly 
alokovány, tak by měly být připsány ještě do konce tohoto kalendářního roku. Záleží to vše na 
administraci projektového a finančního manažera. Existuje pokyn přímo ministra životního prostředí, 
který opravdu tlačí k tomu, aby co nejvíce finančních prostředků bylo ještě proúčtováno do konce 
letošního roku. Pokud my tady máme i stanovisko právního odboru, který posoudil to projité výběrové 
řízení, které bylo mimo režim zákona, tak je tady stanovisko, které říká ano, byly tam určité nechci říci 
formální chyby, ale my nemáme námitek, nebudeme navrhovat žádnou korekci. Myslím si, že nebrání 
nic ničemu, aby ta dotace byla řádně zúčtována a připsána ještě v letošním roce na účet města.  
 
p. Krejsa: Takže ty pochybnosti, co jsme minule měli na prvním zasedání, tak jsou plně odstraněny. 
 
RNDr. Kytlík: Já mohu za sebe říci, že ze své profesní činnosti ten Damoklův meč nad každým 
příjemcem dotace tady pořád visí. Je tady pravidlo, že 10 let může přijít jakákoliv kontrola, buď 
z národních orgánů, nebo Evropské unie, finanční úřad. Bohužel systém té kontroly je nastaven tak, 
že přijde jedna kontrola a řekne - všechno je v pořádku, za dva roky přijde finanční úřad, zjistí 
pochybení, ale to vám tady dnes nedokáže nikdo garantovat. Ten Damoklův meč těch deseti let tady 
bude stále nad námi viset a pouze až ta povinná doba uplyne na základě těch podmínek rozhodnutí o 
poskytnutí dotace, tak si budeme moci oddechnout.   
 
p. Kinský: Smlouva leží na mém stole, čeká pouze na ano nebo ne zastupitelstva. V okamžiku, když 
zastupitelstvo rozhodnutí o této dotaci přijme, podepisuji smlouvu, předávám paní doktorce a poté se 
dá říci, že je právně vymahatelná v případě, že nebude splněna.  
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Mgr. Žižková: Kontrolní výbor projednával tento bod jednání zastupitelstva, protože byly určité 
pochybnosti, jak to všechno bylo. Shledali jsme, že rada v této záležitosti postupovala zcela ve svých 
kompetencích, nepřekročila žádné své pravomoce. Rozhodování o movitých věcech je v kompetenci 
rady. Rada rozhoduje o nákupu pořizování aut a podobně. Zastupitelstvo má v kompetenci z této 
záležitosti právě jen tuto část, že schvaluje smlouvu včetně dotace. Jinak všechno ostatní je záležitost 
rady, má to plně ve své kompetenci.  
Já bych doporučovala ze svého pohledu, aby nedocházelo k takovým věcem, že zastupitelé nejsou 
plně informovaní nebo nemají představu o tom, co rada rozhodne, aby na začátku každého 
zastupitelstva, protože to je i ze zákona, že rada se zodpovídá zastupitelstvu, rada informovala o 
svých záležitostech, podala zprávu, jak konala mezi jednotlivými zastupitelstvy. A tím budete jako 
zastupitelé informováni o rozhodnutích rady a pokud rada třeba na svém jednání se rozhodne, že 
bude uvažovat, nebo se přihlásí k nějaké výzvě, bude žádat o dotaci, tak v té zprávě by to mělo být a 
tím by byli zastupitelé v obraze, že se o něčem takovém jedná. Až by přišlo na zastupitelstvo 
rozhodnutí o přijetí dotace, nebyli byste překvapeni. Nežádám usnesení, protože to vyplývá ze 
zákona, pouze informuji zastupitele, aby zastupitelé vyžadovali toto své právo, které mají vůči radě. 
 
Další návrhy: žádné 
 

 

ZM souhlasí s přijetím účelové investiční dotace pro projekt „Systém pro separaci a svoz 
biologicky rozložitelných odpadů na území města Kostelec nad Orlicí“ v celkové 
předpokládané výši 1.751.112 Kč od Ministerstva životního prostředí, se sídlem 100 10 
Praha 10, Vršovická 1442/65 v souladu s podmínkami danými Rozhodnutím o poskytnutí 
dotace. 
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, 

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 
ZM schvaluje smlouvu č. 14187094 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 
prostředí ČR v rámci Operačního programu Životní prostředí pro projekt „Systém pro 
separaci a svoz biologicky rozložitelných odpadů na území města Kostelec nad Orlicí“ se 
Státním fondem životního prostředí České republiky, se sídlem 148 00 Praha 11, Kaplanova 
1931/1. 
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, 

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

2. Smlouva o poskytnutí dotace z Královéhradeckého kraje – JSDH (předloha a 
komentář Ing. Miroslava Fiedlerová) 

Ing. Fiedlerová: Město Kostelec nad Orlicí obdrželo od Královéhradeckého kraje smlouvu o 
poskytnutí dotace č. 14JPO03-0140. Je to smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Královéhradeckého 
kraje pro jednotku SDH Kostelec nad Orlicí město. 
Vzhledem k tomu, že dotace musí být vyčerpána do 31.12.2014, byl bod zařazen na toto 
zastupitelstvo, aby stihli peníze přijít na účet a jednotka dobrovolných hasičů mohla tyto prostředky 
vyčerpat. Tato dotace je určena na odbornou přípravu a výdaje na uskutečněný zásah. Poskytována 
je v celkové výši 28.289,30 Kč.  
 

Dotazy: žádné 
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Další návrhy: žádné 
 

 

ZM souhlasí s přijetím účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje na 
výdaje jednotky sboru dobrovolných hasičů na rok 2014 ve výši 28.289,30 Kč od 
Královéhradeckého kraje, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245.  
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, 

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 
ZM schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje č. 14JPO03-0140 na výdaje jednotky sboru dobrovolných hasičů 
na rok 2014 ve výši 28.289,30 Kč s Královéhradeckým krajem, se sídlem 500 03 Hradec 
Králové, Pivovarské náměstí 1245.  
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, 

Zakouřilová, Žid, Žižková  
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

3. Revolvingový úvěr – financování rozpočtu na rok 2015 (předloha a komentář Ing. 
Miroslava Fiedlerová) 

Ing. Fiedlerová: Vzhledem k tomu, že rozpočet pro rok 2015 zatím nebyl projednáván a nevíme, jestli 
bude schválen jako schodkový, přebytkový nebo vyrovnaný. Potřebuji od zastupitelů souhlas s tím, 
abych mohla jednat s Komerční bankou, a.s. v případě, že náš rozpočet bude schválen jako 
schodkový, tak tento schodek musíme mít zajištěn nějakým úvěrem. V tuto chvíli máme smlouvu s 
Komerční bankou, a.s. ve znění dodatku č. 1. Tento revolvingový úvěr byl vysoutěžen v roce 2013 a 
Komerční banka, a.s. má stále stejné podmínky pro čerpání úvěru, resp. úvěr je nám poskytován za 
stejně stálých podmínek. Jde o to, že platnost toho dodatku je do 19.12.2014. V podstatě, kdy bychom 
nejednali s Komerční bankou, a.s., tak ta spolupráce s ní skončí. V případě, že zastupitelstvo města 
dnes rozhodne, že rozpočet pro rok 2015 bude schodkový, tak budeme nuceni znovu poptávat či 
soutěžit nějaký úvěr. Pro tuto chvíli je pro nás nejsnazší jednat dále s Komerční bankou, a.s. Jen 
potřebuji vědět, zda budeme jednat o 5.000.000 Kč či 10.000.000 Kč s tím, že do rozpočtu se 
případně zapojí pouze část, ta která bude potřeba.    
 

Dotazy:  
 
pí Jelínková:  Je to tak, že za revolvingový úvěr neplatíme? 
 
Ing. Fiedlerová: V případě, že se revolvingový úvěr nečerpá, tak platíme poplatek 120 Kč měsíčně 
pouze za vedení úvěrového účtu. Žádné jiné poplatky nám z toho, že nečerpáme, neplynou. 
 
pí Jelínková: Je jedno, v jaké výši je revolvingový úvěr?  
 
Ing. Fiedlerová: Ano. Poplatek je stejný. 
 
Mgr. Žižková: Mívali jsme tento úvěr 5.000.000 Kč, ne? 
 
Ing. Fiedlerová: Já si myslím, že jsme měli pro rok 2013 částku 10.000.000 Kč a pak se snižoval na 
5.000.000 Kč. V okamžiku, kdy budeme chtít víc a vzhledem k tomu, že v tuto chvíli nevím, jak 
rozpočet dopadne, tak jsem pro ten limit navýšit s tím, že se pak případně zapojí do rozpočtu jen ta 
část, kterou budeme potřebovat.   
Potřebuji vědět, zda mám jednat s Komerční bankou, a.s. o dodatku na tento úvěr, který se případně  
musí schválit 8.12.2014 na zastupitelstvu.  
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Bc. Šlaj: Bude záležet, kdy bude beseda zastupitelstva k rozpočtu, abychom věděli, co všechno 
budeme chtít financovat a od toho se to bude odvíjet. 
 
Ing. Fiedlerová: V případě, že bychom chtěli 5ti milionový úvěr, tak s tím nemají problém. V případě, 
že budeme chtít limit navýšit, tak oni by nestihli tím jejich schvalovacím procesem nám to poskytnout a 
zařídit tak, abychom mohli navazovat na ty smluvní podmínky, které jsou v původní smlouvě.   
 
Další návrhy: žádné 
 

 

ZM ukládá pověřené vedoucí ekonomického odboru Ing. Miroslavě Fiedlerové jednat 
s Komerční bankou, a.s., se sídlem 114 07 Praha 1, Na Příkopě 33 čp. 969, o prodloužení 
smlouvy o poskytnutí revolvingového úvěru a navýšení limitu na částku 10.000.000 Kč. 
 
Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, 

Zakouřilová, Žid, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 

4. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněným členům zastupitelstva města 
(komentář RNDr. Tomáš Kytlík) 
 
RNDr. Tomáš Kytlík: Odměna se týká mé osoby jako neuvolněného místostarosty. Po konzultaci 
s paní Prchlíkovou ze mzdové účtárny jsme prodiskutovávali schválený návrh na ustavujícím zasedání 
zastupitelstva a po dohodě s panem starostou a uvolněným místostarostou na základě rozdělení těch 
kompetencí a gescí a domluvili se na mém úvazku. Navrhujeme revokovat usnesení, které reflektuje 
tu naší společnou dohodu a dále reflektuje zvyklosti, které tady byly za doby, pokud tady byla funkce 
neuvolněného místostarosty města obsazena.  
 
Dotazy: žádné 
 
 
Další návrhy: žádné 
 

 

ZM revokuje usnesení ze zasedání ZM č. 1/2014 ze dne 10.11.2014, bod 6c), kterým 
stanovilo podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o 
obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 
měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
předloženého návrhu za výkon funkce neuvolněného místostarosty v maximální výši 
uvedené ve sl. 6 a sl. č. 8 citovaného nařízení vlády s účinností od 10.11.2014. 

Pro: 16 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Krejsa, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, 
Zakouřilová, Žid, Žižková 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
Bc. Šlaj: Odměna se snižuje či zvyšuje? 
 
RNDr. Kytlík: Původně schválená odměna za výkon funkce neuvolněného místostarosty by činila 
částku 26.000 Kč hrubého, po revokaci bude částka 11.500 Kč hrubého. 
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ZM stanoví podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 
měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 
předloženého návrhu za výkon funkce neuvolněného místostarosty v maximální výši 
uvedené ve sl. 6 citovaného nařízení vlády. Dále k této odměně stanoví příplatek podle počtu 
obyvatel města a odměnu za výkon dalších funkcí neuvolněného člena zastupitelstva města 
vykonávaných souběžně v celkové výši 4.000 Kč s účinností od 1.12.2014. 
 
Pro: 15 - Alt, Drahorád, Forchová, Jasník, Jelínková, Kameník, Kinský, Kytlík, Langr, Mlatečková, Mottl, Šlaj, Zakouřilová, Žid, 

Žižková 
Proti: 0  
Zdržel se: 1 - Krejsa 
Usnesení bylo schváleno. 

 

 

p. Kinský: Požádal bych Vás o návrhy na oddávající pro příští čtyřleté období.     
 
Ing. Forchová: Navrhuji paní Jelínkovou. 
 
Bc. Zakouřilová: Navrhuji pana Šlaje. 
 
RNDr. Kytlík: Navrhuji pana Mottla a paní Zakouřilovou. 
 
p. Kinský: Jedná se pouze o návrhy. Usnesení se odhlasuje na příštím zastupitelstvu.  
 

 

Předsedající podle jednacího řádu, čl. XII, bodu 2. určil členy návrhové komise a ověřovatele zápisu 
následujícího zasedání zastupitelstva města, které se koná dne 8.12.2014. 
 
Do návrhové komise navrhuje:   pana Václava Krejsu jako předsedu 
     paní Mgr. Věru Žižkovou jako členku 
     pana Ing. Luboše Lercha jako člena 
 
 
Jako ověřovatele zápisu navrhuje: pana Bedřicha Jasníka 
     paní Bc. Jana Šlaje.  

 
 
 
 

DISKUSE 
 
 
Bc. Šlaj: Zareagoval bych na to, co navrhoval kontrolní výbor. Trochu se divím, že nikdo z radních 
proti tomu neprotestuje. Bylo by to poměrně zdlouhavé, zavádějící skládat účty, aby rada skládala na 
každém zasedání zastupitelstva účty zastupitelům, co odhlasovala atd. Při počtu věcí kolik rada 
projednává, což je nějakých 5-6 jednání rady někdy i více mezi jednotlivými zasedáními zastupitelstva 
a každá rada má 30-35 a někdy i více, stalo se i 70 bodů k projednání, tak jen tato zpráva, co by se 
tam všechno mělo probírat, co se tam dělo, by zdržela zasedání zastupitelstva neuvěřitelným 
způsobem. Domnívám se, že veškeré výstupy z rady jsou veřejné, jsou zveřejňovány na městském 
portále, kde je naprosto zbytečné v rámci diskuse nebo jakéhokoliv vystoupení zastupitele, je možné 
se na to zeptat a ty důležité věci si tam projednat. Samozřejmě, to co říká Věrka je pravda, že rada 
skládá účty zastupitelstvu, ale nemyslím si, že by to touto formou bylo vhodné.    
 
Mgr. Žižková: Já si nemyslím, že by rada musela ke každému bodu podávat informaci, stačí sumárně 
vytáhnout ty nejdůležitější věci, o kterých jednala a ke každé radě říci 2-3 věty. Je pokud vím ve všech 
organizacích zvykem, že skládá účty orgánu, je to tak běžné. Rada se má zodpovídat zastupitelstvu. 
Takže si myslím, že by rada měla zastupitelstvu podat zprávu o své činnosti. Většinou to vypracovává 
tajemník úřadu. 
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p. Kinský: Nebudeme zdržovat zastupitelstvo předlouhým vysvětlováním, pokusíme se ty 
nejdůležitější věci shrnout. Oni stejně ty nejdůležitější body budou součástí zastupitelstva, takže 
potom v jedné, ve dvou větách paní magistře řeknu - jednali jsme, vyjednali jsme, hlasujme.  
 
 
Zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno ve středu 19. listopadu 2014 v 18:44 hodin. 
 
 
 
 
 
František Kinský 
starosta města 
 
 
 
 
 

zapsala: Ivana Hrabinová 
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USNESENÍ 
č. ZM 2/2014 

ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného 
ve středu 19. listopadu 2014 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí. 

 
 

Zastupitelstvo města 

 

1. revokuje 
 

a) usnesení ze zasedání ZM č. 1/2014 ze dne 10.11.2014, bod 6c), kterým stanovilo podle 
ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za 
výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši měsíčních odměn 
poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle předloženého návrhu za 
výkon funkce neuvolněného místostarosty v maximální výši uvedené ve sl. 6 a sl. č. 8 
citovaného nařízení vlády s účinností od 10.11.2014. 

 

2. schvaluje 
 

a) smlouvu č. 14187094 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR 

v rámci Operačního programu Životní prostředí pro projekt „Systém pro separaci a svoz 

biologicky rozložitelných odpadů na území města Kostelec nad Orlicí“ se Státním fondem 

životního prostředí České republiky, se sídlem 148 00 Praha 11, Kaplanova 1931/1. 

b) smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje č. 

14JPO03-0140 na výdaje jednotky sboru dobrovolných hasičů na rok 2014 ve výši 

28.289,30 Kč s Královéhradeckým krajem, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské 

náměstí 1245. 

 

3. souhlasí 

 

a) s přijetím účelové investiční dotace pro projekt „Systém pro separaci a svoz biologicky 

rozložitelných odpadů na území města Kostelec nad Orlicí“ v celkové předpokládané výši 

1.751.112 Kč od Ministerstva životního prostředí, se sídlem 100 10 Praha 10, Vršovická 

1442/65 v souladu s podmínkami danými Rozhodnutím o poskytnutí dotace. 

b) s přijetím účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje na výdaje 

jednotky sboru dobrovolných hasičů na rok 2014 ve výši 28.289,30 Kč od 

Královéhradeckého kraje, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245. 

 

4. ukládá 

 

a) pověřené vedoucí ekonomického odboru Ing. Miroslavě Fiedlerové jednat s Komerční 

bankou, a.s., se sídlem 114 07 Praha 1, Na Příkopě 33 čp. 969, o prodloužení smlouvy o 

poskytnutí revolvingového úvěru a navýšení limitu na částku 10.000.000 Kč. 
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5. stanoví 

 

a) podle ust. § 72, § 77 odst. 3 písm. b) a § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu s nařízením vlády č. 37/2003 Sb., o 

odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů výši 

měsíčních odměn poskytovaných neuvolněným členům zastupitelstva města podle 

předloženého návrhu za výkon funkce neuvolněného místostarosty v maximální výši 

uvedené ve sl. 6 citovaného nařízení vlády. Dále k této odměně stanoví příplatek podle 

počtu obyvatel města a odměnu za výkon dalších funkcí neuvolněného člena 

zastupitelstva města vykonávaných souběžně v celkové výši 4.000 Kč s účinností od 

1.12.2014. 

 

 

 

František Kinský 
starosta města 
 

 
 
 
Dne 28. listopadu 2014, Kostelec nad Orlicí 

 

 

 

 

Ověřovatelé: ..............................................................(Ing. Lenka Forchová) 

 

 

 

 
…..........................................................  (Vilém Drahorád) 

 


